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Lurevegen 1559
 
Hei hei:)
Jeg henviser til tlf samtale tidligere i dag ang Lurevegen 1559
 
Boligen har vi kjøpt av min svigerfar Odd Lygren- som fortsatt er i liver og klar og orientert(- hvis 
spørsmål). 
Boligen er oppført som enebolig- et «Bruvikhus» Han har aldri søkt om at huset skulle bli fritidsbolig- det 
har vært hans sekundærbolig. 
Da de benyttet seg av huset hver helg og hver sommer og påske og jul. Enhver mulighet når de ikke var 
på jobb.
Vi kjøpte huset av ham i 2017 - og har bygd på huset ca 50m2. ( Det er i dag ca 200m2) Fritidsboliger i 
Alver kommune kan ikke være større enn 150m2 - eller ?
Vi har også vært her mye- men pga strømpriser og covid(ikke lov å bruke fritidsbolig periodevis i henhold 
til covid) så har ikke vi vært her hver helg 
 
Vi har jo renovert huset og det har absolutt en standard som klassifiserer som en enebolig. 
Selv om vi fortsatt holder på og renovere huset - er ikke ferdig.
 
Vår datter som  bor i Tyskland er i svangerskaps permisjon og kommer til å bruke huset mye det 
kommende året- og strømavtalen vil bli overført til henne.
Men hvis hun/ikke får strømstøtte - siden huset ikke er registrert som sekundærbolig- så er vi like langt. 
Og jeg skjønner ikke helt hvorfor det er registrert som fritidsbolig og ikke sekundærbolig siden det alltid 
har blitt brukt mye. Det kan bevitnes av naboer- hvis ønskelig.
Selvsagt så argumenterer jeg for at vi må slippe og søke om bruksendring - siden det er så kostbart( du 
oppgav 18 000 på tlf) Da går jo vinningen opp i spinningen.
Min svigerfar er helt klar på at han har ALDRI søkt om at huset skal gjøres om til fritidsbolig. Men huset 
har blitt brukt som sekundærbolig siden ca 1997.
 
Håper dere kan se på saken….det hadde betydd mye. 
 
For meg virker det som om det er gjort endringer på papiret som får stor konsekvenser for oss.
 
Uansett takk for hjelpen så langt.
 
Mvh Kjell og Heidi Lygren
 
 
 
 
 
 
 
 


